



JULIE FAUTEUX

Native de Sherbrooke, Julie Fauteux est une corniste accomplie avec une vaste expérience orchestrale, occupant actuellement le poste de cor solo associé au sein de l'Orchestre du Centre national des Arts d'Ottawa depuis 1999. Elle a également occupé les postes de cor solo avec la Real Filharmonica de Galicia et l'Orquesta Sinfonica de Galicia en Espagne. Pédagogue expérimentée, Julie enseigne au Conservatoire de musique de Gatineau et à l'Université d'Ottawa, ainsi que dans d'autres institutions comme le Domaine Forget, le Banff Centre for the Arts, ainsi qu'à l'Académie Orford Musique.

De plus, elle se produit au sein du quintette de cuivres True North Brass et de l'ensemble Canadian National Brass Project.

Born in Sherbrooke, Julie Fauteux is an accomplished horn player with an extensive orchestral experience, serving as associate principal horn with the Ottawa's National Arts Centre Orchestra since 1999. She has also held the position of principal horn with the Real Filharmonica de Galicia and the Orquesta Sinfonica de Galicia in Spain. An experienced teacher, Julie teaches at the Conservatoire de musique in Gatineau and at the University of Ottawa, and she has also taught at other institutions including the Domaine Forget, the Banff Centre for the Arts, as well as at the Orford Music Academy. She also performs with the True North Brass quintet and with the Canadian National Brass Project.